

廊坊仲裁委员会 大事记

LAC Milestones

2013

1月14日

廊坊仲裁委员会正式成立。
LAC was formally established.



2013

1月24日

廊坊仲裁委员会正式受理案件。

LAC formally accepted its first case after establishment.

2013

6月26日

廊坊仲裁委员会参加国际商事
仲裁发展研讨会。

LAC participated in the
International Commercial
Arbitration Development
Symposium.



2013

7月4日

廊坊仲裁委员会举办仲裁业务
经验交流研讨会。

LAC holds Arbitration Business
Experience Exchange
Symposium.



2013

7月28日

廊坊仲裁委员会参加多元化纠纷解决机制暨国际商事仲裁与应用研讨会。

LAC participated in the diversified dispute resolution mechanism and International commercial arbitration and application Symposium.



2013

9月26日

廊坊仲裁委员会参加第六届中国仲裁与司法论坛暨中国仲裁法学研究会2013年会。

LAC participated in the 6th China Arbitration and Judicial Forum and the 2013 Annual General Meeting of the China Arbitration Law Research Association.



2013

12月12日

廊坊仲裁委员会与中国人民银行签署《关于加强金融消费者权益保护工作合作框架协议》。

LAC and the People's Bank of China signed Framework Agreement on Strengthening the Protection of Financial Consumer Rights and Interests.

2014

4月11日

廊坊仲裁委员会举办圆桌会议第一期，主题为《京津冀协同发展之法律业思考——法律服务与经济发展应深入共融、协同发展》。

LAC holds the first Round Table Conference, with the theme of Thinking of the Legal Industry of Beijing - Tianjin - Hebei Coordinated Development - Legal Services and Economic Development should be deeply integrated and coordinated.



2014

5月8日

廊坊仲裁委员会赴武汉仲裁委交流学习。

LAC visited Wuhan Arbitration Commission studying.

2014

11月14日

廊坊仲裁委员会参加2014年全国仲裁工作年会。

LAC participated in the 2014 National Arbitration Work Annual General Meeting.



2014

12月2日

廊坊仲裁委员会参加第七届中国仲裁与司法论坛暨中国仲裁法学研究会2014年会.

LAC participated in the 7th China Arbitration and Judicial Forum and the 2014 Annual General Meeting of the China Arbitration Law Research Association.



2015

5月29日

廊坊仲裁委员会参加ICC-BAC论坛：《为内地当事人破解国际仲裁之谜》。

LAC participated in the ICC-BAC Forum: Cracking the Mystery of International Arbitration for Mainland Parties.



2015

9月24日

廊坊仲裁委员会参加模拟国际
仲裁活动。

LAC participated in Mock
International Arbitration
Activities.



2015

10月26-29日

廊坊仲裁委员会赴香港参加香港国际仲裁周。

LAC went to Hong Kong to participate in the Hong Kong International Arbitration Week.



2015

11月16日

廊坊仲裁委员会参加第十五届
海峡两岸经贸仲裁研讨会。

LAC participated in the 15th
Cross-Strait Economic and
Trade Arbitration Symposium.



2015

12月11日

廊坊仲裁委员会参加第三期中国青年仲裁沙龙系列。

LAC participated in the 3rd China Youth Arbitration Salon series.



2015

12月28日

廊坊仲裁委员会赴衡水参加河北省仲裁工作联谊会。

LAC went to Hengshui for Hebei Arbitration Association.



2016

2月23-29日

廊坊仲裁委员会赴台北与中华仲裁协会交流。

LAC visited Taipei to communicate with the Chinese Arbitration Association(Taipei).



2016

3月9日

廊坊仲裁委员会赴上海参与中国青年仲裁周。

LAC went to Shanghai to participate in China Youth Arbitration Week.



2016

4月7日

廊坊仲裁委员会举办廊仲发展
圆桌会议双期活动之建筑工程
主题活动。

LAC held one of the Double
Events of Development Round
Table Conference: The
Construction Activity.



2016

4月8日

廊坊仲裁委员会举办廊仲发展圆桌会议双期活动之2016年新聘仲裁员发证仪式暨业务交流会。

LAC held one of the Double Events of Development Round Table Conference: The 2016 New Arbitrator Certification Ceremony with Business Training.



2016

6月22日

廊坊仲裁委员会参加2016中国互联网法治生态共建论坛。

LAC participated in the 2016 China Internet Conference.



2016

9月7日

廊坊仲裁委员会参加华北、华东片区仲裁工作会议。

LAC participated in the Arbitration Working Conferences for Northern and Eastern China.



2016

9月20日

廊坊仲裁委员会参加HKIAC仲裁条款谈判演习会。

LAC participated in HKIAC Training Session of Arbitration Clause Negotiation.



2016

9月28-29日

廊坊仲裁委员会参加2016中国
仲裁高峰论坛。

LAC participated in China
Arbitration Summit 2016.



2016

10月22日

廊坊仲裁委员会赴重庆参加中国仲裁论坛第八次会议。

LAC went to Chongqing to participate in the 8th Meeting of China Arbitration Forum.



2016

10月27日

廊坊仲裁委员会参加新加坡国际仲裁中心2016新规则宣讲会。

LAC participated in the SIAC 2016 New Rules Promotion Conference.



2016

11月29日

廊坊仲裁委员会参加河北省人民政府法制办公室关于召开全省联系仲裁工作座谈会。

LAC participated in the Provincial Symposium on Arbitration held by Legal Affairs Office of the Hebei Provincial People's Government.



2017

2月18日

廊坊仲裁委员参加中国仲裁事业发展座谈会。

LAC participated in the Symposium on the Development of Arbitration in China.



2017

3月16日

廊坊仲裁委员举办2017年度廊
仲发展群策座谈会。

LAC held the 2017 LAC
Development Group Policy
Symposium.



2017

4月14日

河北省司法厅梁洪杰副厅长一行赴廊坊仲裁委员会调研指导工作。

Mr.Liang Hongjie, Deputy Director of HeBei Provincial Department of Justice, visited LAC for investigation and guidance.



2017

4月22日-23日

廊坊仲裁委员会参加新时期创新仲裁发展机制专题研讨会。

LAC participated in the Symposium on Innovative Arbitration Development Mechanism in the new era.



2017

4月24日

廊坊仲裁委员会参加“如何提高中国仲裁公信力”座谈会。
LAC attended the Symposium on How to Enhance the Credibility of China's Arbitration.



2017

4月25日

廊坊仲裁委员会参加“国际投资仲裁因应之道”研讨会。

LAC participated in the Symposium on Response to International Investment Arbitration.



2017

5月9日

廊坊仲裁委员会进行委员会换届会议。

LAC conducted General Meeting of the Committee.



2017

5月12日

廊坊仲裁委员会赴上海参加马来西亚投资环境及争议解决会议。

LAC Attended Malaysia Investment Environment and Dispute Resolution Conference in Shanghai.



2017

6月30日

廊坊仲裁委员会举办中国企业对外对内投资与仲裁现状高端论坛暨专业委员会揭牌仪式。

LAC held a High-end Forum and the Opening Ceremony of the Professional Committee on the Current Situation of Chinese Companies' Foreign Investment and Arbitration.



2017

6月30日

廊坊仲裁委员会举行廊坊仲裁委员会青年组织揭牌仪式。

LAC held the Opening Ceremony of Young Group of LAC(YLAC).



2017

7月14日

廊坊仲裁委员会参加“一带一路”背景下仲裁理论与实务国际高峰论坛。

LAC attend the International Summit Forum on Arbitration Theory and Practice in the Context of the Belt and Road.



2017

8月3日

廊坊仲裁委员会赴香港参访，拜访了香港国际仲裁中心、贸仲香港国际仲裁中心、知名大律所等，并拜访了杨良宜先生。

LAC visited the HKIAC, CIETAC Hong Kong Arbitration Centre, Leading law firms, and Mr. Philip Yang.



2017

9月9-10日

廊坊仲裁委员会邀请杨良宜先生举行关于“国际商事合同法全貌”主题讲座。

LAC invited Mr. Yang to give a lecture on The General Picture of International Commercial Contract Law.



2017

9月19日

廊坊仲裁委员会参加海事司法与仲裁高峰论坛及“中国仲裁周”贸仲香港中心专场活动。

LAC participated in the Maritime Justice and Arbitration Summit Forum and CIETAC Hong Kong Center's special event of the China Arbitration Week.



2017

10月13日

廊坊仲裁委员会举办首届路港
两地仲裁实务研讨交流会。

LAC held the 1st Conference
on Arbitration Practice
between Hong Kong and the
Mainland.



2017

10月26日

廊坊仲裁委员会赴安阳参加中国中等城市仲裁机构发展高端论坛。

LAC attended the China Medium-sized Cities Arbitration Institutions Development Summit Forum in Anyang.



2017

11月1日

廊坊仲裁委员会参加《中国商事争议解决年度观察（2017）》发布会。

LAC attended the China Business Dispute Resolution Annual Observation (2017) Conference.



2017

11月28日

廊坊仲裁委员会举办国际
商事仲裁实务专题讲座暨
CIArb课程宣导会。

LAC held the Symposium
on International
Commercial Arbitration
and CIARB Course.



2018

3月14日

廊坊仲裁委员会参加中国跨境
投资现状与争端解决论坛。
LAC participated the Current
Situation of China ' s Cross-
border investment and Dispute
Resolution Forum.



2018

11月9日

廊坊仲裁委员会青年组织开始举办“仲裁从实战开始”专题活动第一季，邀请青年仲裁人共同学习仲裁实务知识。

YLAC began to hold the 1st season of Arbitration Begins with Actual Practice activity, inviting young people who interested in arbitration to study the practical knowledge of arbitration together.



2018

11月16-18日

廊坊仲裁委员会第十一届中国仲裁与司法论坛暨中国仲裁法学研究会2018年会。
LAC participated in the 11th China Arbitration and Judicial Forum and the 2018 Annual General Meeting of the China Arbitration Law Research Association.



2018

11月20日

廊坊仲裁委员会与史蒂文生黄律师事务所联合举办第二届内地与香港仲裁实务研讨交流会暨模拟仲裁联合演练。

LAC and Stevenson, Wong & Co. jointly held the 2nd Mainland and Hong Kong Arbitration Practice Symposium, with Arbitration Simulation Rraining.



2019

3月4日

廊坊仲裁委员会参加对外经贸大学法学院举办的Emmanuel Gaillard教授讲座。

LAC joined the lecture of Prof. Gaillard, held by University of International Business and Economics.



2019

4月20日

廊坊仲裁委员会参加2019上海国际
仲裁周高峰论坛。

LAC participated in 2019 Shanghai
International Arbitration Forum.



2019

7月11日

廊坊仲裁委员会参加中国银行业协会举办的运用多元化手段解决银行业票据业务争议研讨会。

LAC participated in the Symposium on the Use of Diversified Means to Resolve Disputes over Commercial Bank Bills organised by China Banking Association.



2019

7月19日

北京仲裁委员会拜访廊坊仲裁委员会。

Beijing Arbitration Commission
visited LAC.



2019

8月6日

廊坊仲裁委员会青年组织举办“仲裁从实战开始”专题活动第二季。

YLAC held the 2nd season of Arbitration Begins with Actual Practice activity.



2019

8月30日

廊坊仲裁委员会参加了“商事仲裁的费用问题——实践与趋势”研讨会。

LAC participated in the Symposium on Fees in Commercial Arbitration: Practice and Trends.



2019

9月5日

廊坊仲裁委员会拜访新奥集团。
LAC visited the ENN Group.



2019

9月6-7日

廊坊仲裁委员会承办第十二届中国仲裁与司法论坛暨中国仲裁法学研究会2019年会。全国仲裁机构、法学院校和科研机构、律师事务所和企业界的代表，仲裁业务专家和学者等近300人参加了本次会议。LAC hosted 12th China Arbitration and Judicial Forum and the 2019 Annual General Meeting of the China Arbitration Law Research Association. The conference was attended by nearly 300 representatives of national arbitration institutions, law schools and scientific research institutions, law firms and the business community, as well as experts and scholars in the field of arbitration, from September 6 - 7, 2019.



2019

10月29日

廊坊仲裁委员会参与了中英国国际商事仲裁研讨会。

LAC attended in the Chinese - British Symposium on International Commercial Arbitration.



2019

11月4日

廊坊仲裁委员会参加了“仲裁与调解近期热点问题”主题研讨会。

LAC participated in the Symposium on Recent Hot Issues in Arbitration and Mediation.



2019

11月4日

廊坊仲裁委员会参加了“国际商事仲裁的繁与简”研讨会。

LAC participated in the Symposium on Complexity and Simplicity of International Commercial Arbitration.



2019

11月5日

廊坊仲裁委员会参加了贸仲香港
“调解仲裁相结合”模拟庭审。
LAC attended CIETAC Hong Kong
Arbitration Center Arb - Med - Arb
MockHearing.



2019

11月6日

廊坊仲裁委员会参与了2019中国仲裁高峰论坛。

LAC participated in China Arbitration Summit 2019.



2019

11月25日

廊坊仲裁委员会参与了香港律政司举办的“香港还是不可替代的吗？”研讨会。

LAC participated in the "Is Hong Kong Still Irreplaceable?"

Symposium organised by the Department of Justice of Hong Kong.



2019

11月28日

廊坊仲裁委员会参加了第八届大中华仲裁论坛。

LAC participated the Great China Arbitration Forum.



2019

12月18日

廊坊仲裁委员会参加了中国自由贸易试验区仲裁合作联盟第二届圆桌会议。

LAC participated the Round Table Conference of the China Pilot Free Trade Zone.



2019

12月26日

廊坊仲裁委员会参加了河北省司法厅举办的全省仲裁工作会议。

LAC attended the Provincial Arbitration Working Conference held by HeBei Provincial Department of Justice.



2020

3月23日

为应对疫情，廊坊仲裁委员会展开“廊仲线上”公益直播，邀请国内外仲裁法律专家、廊坊仲裁委员会仲裁员发挥所长、分享真知。

Under the influence of COVID - 19, LAC stated LAC ONLINE public welfare live broadcastlive broadcast, inviting domestic and foreign experts and LAC arbitrators to share their opinion and view.



2020

6月8日

“廊仲线上”推出“仲裁实务公开课”系列直播，邀请多位专家着重从实务角度分享仲裁程序中的要点知识。

LAC ONLINE launched a series of Arbitration Practice Opening Courses live broadcast, invited experts focusing on a practical perspective, sharing the knowledge of the key points in the arbitration proceedings.



2020

8月5-20日

廊坊仲裁委员会新规则高端研讨会成功举办。

The Meetings of High - level Seminar on LAC New Arbitration Rule was successfully held.



2020

8月22日

廊坊仲裁委员会程文副主任应邀在中国仲裁法学研究会2020年年会暨第十三届中国仲裁与司法论坛上发言。

Cheng Wen, Deputy Director of LAC, was invited to speak at the 2020 Annual General Meeting of the China Arbitration Law Research Association and the 13th China Arbitration and Judicial Forum.



2020

9月24日

廊坊仲裁委员会参加了中国仲裁周女性
仲裁论坛：乘风破浪的仲裁女性。

LAC participated in the China
Arbitration Week Forum: Women in
Arbitration Riding the Waves.



2020

9月25日

廊坊仲裁委员会协办了中国仲裁周河北专场暨2020年国际商事法律论坛。

LAC co-organized the China Arbitration Week Hebei Special Session and 2020 International Commercial Law Forum.



2020

10月21-23日

廊坊仲裁委员会青年组织成功转播2020香港仲裁周两场活动，同时成功举办了现场围炉畅谈活动。

YLAC successfully broadcasted two events of the 2020 HK Arbitration Week, as well as held a fireside chat.



2020

15月5日

廊坊仲裁委员会举办廊仲监评委筹备小组第一次会议。

LAC held the 1st Meeting of the Preparatory Group of Supervisory and Review Committee.



2020

11月21-22日

廊坊仲裁委员会参加了BIAF2020年国际仲裁培训课。
LAC participated in the BIAF 2020 International
Arbitration Training Course.

2020

12月11日

廊坊仲裁委员会携手ICC YAF成功举办了国际商事仲裁模拟庭课程。

LAC, together with ICC YAF, successfully held an International Commercial Arbitration Moot Course.



2021

1月4日

廊坊仲裁委会开展“实习生成长计划”。
LAC launched "Internship Development Program".



2021年度
廊坊仲裁委员会
实习生成长计划

2021

2月5日

廊坊仲裁委员会推出廊仲简讯月刊，每月更新。

LAC launched the monthly LAC Newsletter, which will be updated monthly.



2021

3月30日

廊坊师范学院拜访廊坊仲裁委员会。

Langfang Normal University visited LAC.

2021

4月25日

廊坊仲裁委员会举办2021全国知识产权宣传周--知识产权与争议解决论坛。廊坊市中级人民法院、廊坊市市场监督管理局、廊坊市市场监督管理综合执法局等单位的主要业务负责人以及廊仲仲裁员、知识产权专家、律师、工商界人士等百余人现场参加了此次论坛。

LAC held 2021 National Intellectual Property Publicity Week - - Intellectual Property and Dispute Resolution Forum. The forum was attended by over 100 people including the leaders from Langfang Intermediate People ' s Court, Langfang Administration For Market Regulation, Langfang Management And Law Enforcement, LAC arbitrators, experts from intellectual property field and lawyers .



2021

5月14日

廊坊仲裁委员会举办五四青年节主题分享——我眼中的廊仲精彩瞬间。

LAC held Youth Day theme speech - the shining moments of LAC.



2021

6月10日

廊坊仲裁委员会举办新规则内部讨论定稿会。
LAC hold a internal discussion to finalize the new
arbitration rules.

2021

6月15日

廊坊仲裁委员会召开第二届委员会第五次会议。

LAC convened the fifth meeting of the second committee.



2021

6月24日

廊坊仲裁委员会召开第1期廊仲发展群策座谈会暨仲裁员交流会，来自京津冀地区的部分仲裁员、廊坊市中级人民法院法官、企业法务等参加了本次会议。

LAC held the 1st LAC Development Group Strategy Seminar and Arbitrator Exchange Meeting, with some arbitrators from Beijing, Tianjin and Hebei regions, judges of Langfang Intermediate People's Court and corporate legal affairs attending the meeting.



2021

6月25日

廊坊仲裁委员会青年组织发起“仲裁从实战开始”之仲裁案件代理技巧午餐会活动，来自本地区律所、企业、司法机关的青年法律人士和法学学生到场参与了本次活动。

YLAC initiated a luncheon on "Arbitration from Practice" with young legal professionals and students from law firms, enterprises and judicial authorities in the region.



2021

7月1日

廊坊仲裁委员会全体工作人员观看建党100周年庆祝大会直播，并参观廊坊博物馆“百年领航铸辉煌”专题图片展览，庆祝建党一百周年。

All the staff of LAC watched the live broadcast of the 100th anniversary celebration and visited the special photo exhibition on the theme of “leading the way for a century of glory” to celebrate the centenary of the founding of the Chinese Communist Party at the Langfang Museum.



2021

7月20日

廊坊仲裁委员会组织庆祝建党一百周年主题观影学习活动。

LAC organized a movie viewing activity on the theme to celebrate the centenary of the founding of the Chinese Communist Party.



2021

7月27日

邯郸仲裁委员会拜访廊坊仲裁委员会。
Handan Arbitration Commission visited
LAC.



2021

7月29日

河北省台办、河北省司法厅、廊坊市台办、廊坊市市司法局联合调研组莅临廊坊仲裁委员会调研指导。

A joint investigation team from Taiwan Affairs Office of Hebei, HeBei Provincial Department of Justice, Taiwan Affairs Office of Langfang, Langfang Municipal Bureau of Justice visited the LAC for investigation and guidance.



2021

8月17日

自8月17日起，廊坊仲裁委员会全体工作人员共同学习中央广播电视总台百集文献纪录片《山河岁月》。

All staff of LAC studied the 100-episode documentary "Years of Mountains and Rivers" by China Media Group.



2021

8月18日

廊坊仲裁委员会开展英语学习会活动。
LAC organized an English study session.



2021

8月30日

廊坊仲裁委员会青年组织举办仲裁从实战
开始线上分享会。
YLAC held an construction online session.



2021

9月1日

廊坊仲裁委员会成功举办廊仲新《仲裁规则》提前剧透直播，参会仲裁员人数超300人。

LAC held the spoiler live broadcast of LAC New Arbitration Rule, over 300 arbitrators attended the webinar.



2021

9月10日

廊坊仲裁委员会参加全省仲裁行业推进
“我为群众办实事”暨推进诉讼与仲裁衔接机制建设座谈会。

LAC participated the Province 's
Arbitration Industry to Promote the
Construction of Litigation and Arbitration
Interface Mechanism.



2021

9月14日

廊坊仲裁委员会参加2021中国仲裁高峰论坛暨第二届“一带一路”仲裁机构高端论坛。

LAC participated the 2021 China Arbitration Summit: the 2nd Belt and Road Arbitration Institutions.



2021

9月17日

廊坊仲裁委员会通过线上方式参与2021中国仲裁周河北专场活动。

All staff of LAC participated in the 2021 China Arbitration (Hebei Session) through online.

